

Ease In Making Reservations

- ◆ Exclusive direct reservations phone line +966 11 2115888 and fax +966 11 2115880
- ◆ Exclusive direct reservations email: reservations.riv@fourseasons.com
- ◆ Individualized guest history profiles are maintained on each guest; this enables us to accommodate any of your particular needs.
- ❖ For reservation via WhatsApp: <https://wa.me/966112115000>

سهولة إجراء الحجوزات

- ◆ رقم هاتف +966 11 2115888 ورقم فاكس +966 11 2115880 خاص بالحجوزات المباشرة
- ◆ عنوان بريد إلكتروني: reservations.riv@fourseasons.com خاص بالحجوزات المباشرة
- ◆ يتم الاحتفاظ بملفات تعريف سجل النزلاء التي تبين التفضيلات الشخصية لكل نزيل؛ وهذا يمكننا من تلبية أي من احتياجاتكم الخاصة.
- ❖ للحجز عن طريق الواتس اب : <https://wa.me/966112115000>

نوع الغرفة	السعر التفضيلي الغرف الفردية (01 يناير – 31 مايو / 01 سبتمبر – 31 ديسمبر 2023)	السعر المعلن الغرف الفردية
غرفة سوبريور	1,625	6,000
غرفة بريميوم	1,625	6,500
غرفة ديلوكس	1,845	7,000
غرفة ديلوكس مزدوجة	1,845	7,000
جناح فورسيزونز التنفيذي	3,355	9,000
جناح سوبريور	3,575	12,000
جناح رئاسي	18,000	25,000
جناح ملكي	25,000	50,000
جناح المملكة	50,000	80,000

Room Type	Preferred Rate SINGLE (01 JAN – 31 MAY / 01 SEP – 31 DEC 2023)	Preferred Rate SINGLE (01 JUNE – 31 AUG 2023)	Rack Rate SINGLE
Superior Room	1,625	1,415	6,000
Premium Room	1,625	1,455	6,500
Deluxe Room	1,845	1,700	7,000
Deluxe Twin	1,845	1,700	7,000
Four Seasons Executive Suite	3,355	2,850	9,000
Superior Suite	3,575	3,150	12,000
Presidential Suite	18,000	14,000	25,000
Royal Suite	25,000	20,000	50,000
Kingdom Suite	50,000	40,000	80,000

AGREEMENT PROVISIONS

أحكام الاتفاقية

- The above rates are quoted in Saudi Arabian Riyals, per night and inclusive of complimentary standard internet access and subject to 5% Municipality Fees plus 15% Value Added Tax (VAT). Any additional Fees or Tax implemented will be levied accordingly

◀ الأسعار المذكورة أعلاه مبنية بالريال السعودي، وتمثل سعر الليلة الواحدة وتشمل اتصالاً قياسياً مجانياً بالإنترنت وتخضع لرسوم البلدية بنسبة 5% بالإضافة إلى ضريبة القيمة المضافة بنسبة 15%. أي رسوم أو ضرائب إضافية يتم تطبيقها سيتم فرضها وفقاً لذلك

Note: To obtain the discount, please mention that you are a visitor to the Future Projects Forum

ملاحظة : للحصول على الخصم نرجوا ذكر انك زائر لمنتدى المشاريع المستقبلية